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Vragen van de leden Holtackers en Omtzigt (beiden CDA) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het bericht «Problemen 
Odfjell zijn er na 30 jaar kennelijk nog steeds» (ingezonden 30 juli 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het nieuwsitem «Problemen Odfjell zijn er na 30 
jaar kennelijk nog steeds»?1 

Vraag 2
Hoe vaak en wanneer precies hebben de toezichthoudende instanties in de 
afgelopen 30 jaar de blusleidingen en andere «lines of defence» live getest en 
wat waren de resultaten? 

Vraag 3
Hoe vaak en waar heeft Odfjell de leidingen zelf getest en wat waren de 
resultaten? 

Vraag 4
Hoeveel aanwijzingen en boetes zijn in die periode (30 jaar) opgelegd 
vanwege het feit dat de blusleidingen, brandveiligheid en gerelateerde zaken 
(zogenaamde lines of defense) niet aan de normen voldeden? 

Vraag 5
Wordt bij de huidige inspectie elke blusleiding bij elke installatie live getest 
door de toezichthouder of is daar geen aanleiding voor? 

Vraag 6
Waarom wordt eerst overal gemeld dat Odfjell vóór 26 juli 15 tankputten leeg 
moet maken en waarom wordt deze datum vervolgens veranderd in 
3 augustus op de sites van DCMR Milieudienst Rijnmond en Odfjell? Is de 
situatie in de tussentijd veilig geweest? 

Vraag 7
Zijn er in het verleden (30 jaar) meldingen ontvangen over de misstanden bij 
Odfjell, al dan niet anoniem, en hoe is hier door de diverse instanties mee 
omgegaan? 

1 Nos.nl, 27 juli 2012.
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Vraag 8
Bent u voornemens om een onderzoek te laten uitvoeren naar de rol en het 
functioneren van de DCMR? Bent u van plan op korte termijn significante 
wijzigingen in de manier van toezicht houden door te voeren?
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